

PROUDLY SERVING CANADIAN FARMERS

Canadian farmers have been an important part of Princess Auto's history since the very beginning, and we thank you for your patronage over the years. You helped us grow, and we're proud to support you.

Here's a little "Thank you" for everything you do!

*Limit one coupon per household. Valid for single use only. Not valid with other promotions or in conjunction with a Princess Auto Team Member discount. Coupon not redeemable for cash and may not be used to purchase gift cards. Coupon limited to stock on hand. No reproductions accepted. Discount is deducted on pre-tax total.

**20% OFF REGULAR
PRICED ITEMS**
**10% OFF PROMO /
SALE ITEMS**

**VALID IN STORE ONLY
FEB 25 TO MAR 9, 2025.**



FIER DE SERVIR LES AGRICULTEURS CANADIENS

Les agriculteurs canadiens ont toujours joué un rôle important dans l'histoire de Princess Auto, et nous vous remercions de votre fidélité au fil des années. Vous avez contribué à notre croissance, et nous sommes fiers de vous soutenir.

Voici un petit « merci » pour tout ce que vous faites!

*Limite d'un coupon par foyer. Utilisable une seule fois. Non valable avec d'autres promotions ou en conjonction avec un rabais de Membres d'équipe de Princess Auto. Le coupon n'est pas échangeable contre du liquide et ne peut être utilisé pour acheter des cartes-cadeaux. Le coupon est limité au stock disponible. Aucune reproduction n'est acceptée. Le rabais est déduit du total hors taxes.

**20 % DE RABAIS SUR LES
ARTICLES À PRIX RÉGULIER**
**10 % DE RABAIS SUR LES
ARTICLES EN SOLDE**

**VALABLE EN MAGASIN SEULEMENT
25 FÉVR. AU 9 MARS 2025**

